

| | |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS Date: 31-03-2026 04:57:39 PM Subject: Setting the date and schedule for the General Asse</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 31-03-2026 04:57:39 PM الموضوع: تحديد موعد و جدول الهيئة العامة</p> |
| <p>The Board of Directors of Noor Capital Markets held its meeting on 29/03/2026, chaired by Nasser Al-Mari, and Firas Al-Kurdi was appointed as Secretary. The Board approved setting the General Assembly (ordinary and extraordinary) meeting on 04/05/2026, and endorsed the 2025 report, 2026 future plan, and financial statements. It recommended appointing Ernst & Young as auditors for 2026 and approved a bonus of 5,000 JOD for each board member for 2025. It also recommended converting the company into a holding company and amending its Articles of Association, subject to approval by the General Assembly and relevant authorities.</p> | <p>عقد مجلس إدارة شركة نور كابيتال ماركتس اجتماعه بتاريخ 29/03/2026 برئاسة ناصر المري، وتم تعيين فراس الكردي أميناً للسر. أقر المجلس تحديد اجتماع الهيئة العامة (العادية وغير العادية) بتاريخ 04/05/2026، واعتمد تقرير 2025 والخطة المستقبلية 2026 والبيانات المالية. أوصى بتعيين مدققي الحسابات (أرنست ويونغ) لعام 2026، والموافقة على مكافأة 5000 دينار لكل عضو عن 2025. كما أوصى بتحويل الشركة إلى قابضة وتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي، على أن تخضع القرارات لموافقة الهيئة العامة والجهات المختصة.</p> |
| <p>30-03-2026</p> | <p>30-03-2026</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوي</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي</p> |